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17 November 2016 / 17 novembre 2016 

 

IOTC CIRCULAR 2016-079 / CIRCULAIRE CTOI 2016-079 
 

 

Dear Sir/Madam, 

 

SUBJECT: REMINDER OF THE IOTC CIRCULAR 2016–052 ON THE REPORTING OF FISHERIES     

STATISTICS FOR 2015 TO THE IOTC- DEADLINE FOR FINAL LONGLINE FISHERIES 

DATA 

 

This Circular is a reminder of IOTC Circular 2016–052, on the Reporting of Fisheries Statistics for 2015 to the IOTC. 

Contracting Parties, Cooperating Non-Contracting Parties and other parties having longline fisheries in the IOTC area 

of competence, that the deadline for submitting final data for year 2015 is the 30th December 2016. 

 

IOTC Circular 2016-052 can be accessed through the following link: http://iotc.org/documents/reporting-fisheries-

statistics-2015-iotc   

 

Please do not hesitate to contact the IOTC Secretariat (secretariat@iotc.org) should you require any additional 

information concerning the above. 

 

Madame/Monsieur, 

 

OBJET: RAPPEL DE LA CIRCULAIRE CTOI 2016-052 DECLARATION DES STATISTIQUES DE PECHE 

POUR 2015 A LA CTOI – DATE LIMITE DES DONNEES FINALE DES PECHERIES DES 

PALANGRIERS 

 

Cette circulaire est un rappel de la Circulaire CTOI 2016-052, concernant la déclaration des statistiques de pêche pour 

l’année 2015 à la CTOI. Il est rappelé aux Parties Contractantes, aux Parties Coopérantes non-Contractantes (CPCs) et 

à toutes autres parties ayant des pêcheries des palangriers dans la zone CTOI, que la date limite de déclaration de ces 

informations finale est le 30 décembre 2016:  

 

La circulaire 2016-052 de la CTOI est disponible sur le site de la CTOI au lien suivant: 

http://iotc.org/documents/reporting-fisheries-statistics-2015-iotc 

 

Veuillez ne pas hésiter à contacter le Secrétariat de la CTOI: secretariat@iotc.org si vous avez besoins de plus 

d’informations sur ce sujet. 

 

Yours sincerely / Cordialement 

 

 
Executive Secretary (a. i.) / Secrétaire exécutif (a. i.) 

 
Attachments / Pièces jointes: 

 Nil / Aucune 
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